
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
- Odgovor na vprašanje g. Jana Zelinščka glede kanalizacije v Dobravljah, glede 
oddajanja bivših prostorov KAŠ-a v najem in glede pobude za ocenitev možnosti gradnje 
nove šole z opečnim materialom                                                                        
 
Kanalizacija v Dobravljah 
V zaselku Hrobači v Dobravljah je neustrezno izveden zaključek linije mešane kanalizacije iz 
salonitnih cevi premera 50 cm in sicer zadnje tri cevi niso ustrezno spojene med seboj in 
zasute. KS Dobravlje je pridobila ponudbi za popravilo in dodatno zacevitev kanalizacije v 
skupni dolžini 76 m, kar predstavlja strošek cca 9.800 €.  KS Dobravlje nima finančnih sredstev 
za izvedbo navedenih del, prav tako v proračunu OA ni proračunske postavke iz katere bi lahko 
krili stroške navedenih del. Za rešitev zaključka kanalizacije bi bilo dovolj popravilo in dodatna 
zacevitev v krajši dolžini, da bi bil iztok primerno oddaljen od zadnjih hiš, znesek za izvedbo pa 
je potrebno zagotoviti v proračunu OA v prihodnjem letu, na sredstvih, ki se jih letno namenja 
KS Dobravlje. 
 
Pripravil: Boštjan Kravos 
 
Oddajanje bivših prostorov KAŠ-a v najem 
Bivša komandna stavba vojašnice Srečka Kosovela v Ajdovščini je last Republike Slovenije, v 
upravljanju Ministrstva za delo, družino in socialne zadeve. Občina Ajdovščina ima navedeno 
stavbo v brezplačni uporabi in sicer za izvajanje dopolnilnih programov s področja socialnega 
varstva tako invalidskih organizacij oziroma humanitarnih organizacij in organizacij mladih. Za 
izvajanje navedenih dejavnosti lahko občina prostore brezplačno oddaja  organizacijam z 
navedenim področjem delovanja. Do leta 2011 so prostore v stavbi uporabljale naslednje 
organizacije: v pritličju Karitas in KAŠ, v prvem nadstropju MSA, Taborniki, Ljudska univerza 
Ajdovščina za izvajanje programa PUM, društvo Jutro, Mladinski center Zavoda za šport, v 
drugem nadstropju pa različne glasbene skupine mladih. Za mladinsko dejavnost se je maja 
2011 odprl novozgrajeni Mladinski center in hotel Ajdovščina, zato so se mladinske dejavnosti iz 
stavbe Srečka Kosovela preselile v nov objekt v Palah. V stavbi Srečka Kosovela so ostali 
Karitas, društvo Jutro in glasbene skupine. Za del prostorov KAŠa se zanima Karitas in sicer za 
skladišče rabljene pohištvene opreme – prošnji bi ugodili. Ostalih dejavnosti in novih 
uporabnikov v pritličje trenutno ne nameravamo vseliti. V drugem nadstropju bomo za prostore, 
ki so večje površine in imajo po dva vhoda v prostor (povprečna velikost prostorov v drugem 
nadstropju je med 20m2 in 30m2, trije prostori pa so veliki 65m2) , zagotovili, da jih bodo lahko 
uporabljale po dve glasbeni skupini na prostor (izvedle so bodo pregraditve in oddaj teh 
prostorov še 3 glasbenim skupinam). Prostore v prvem nadstropju bomo poskušali nameniti za 
mlade podjetnike (predviden ukrep v predlogu Strategije za mlade), v kolikor bomo za ta namen 
oddaje pridobili soglasje ministrstva.   
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
Gradnja OŠ Ajdovščina z opečnatim materialom 
Objekt nove OŠ Danila Lokarja v Ajdovščini je zasnovan kot celična zgradba, nosilne stene in 
etažne plošče so armiranobetonske. S tako nosilno konstrukcijo, ki hkrati tvori fasadni ovoj je 
zagotovljena tudi zrakotesnost fasadnega ovoja. Preprojektiranje objekta na konstrukcijo iz AB 
stebrov in nosilcev ter polnil iz opečnega materiala, pomeni v celoti spremembo zasnove 
objekta s spremembo tlorisov in celotne statike objekta ter spremembo gradbenega dovoljenja 
in posledično pomeni velike stroške. Takšno preprojektiranje objekta v ničemer ne zagotavlja 
večje konkurenčnosti domačih izvajalcev v kakršnikoli obliki napram ostalim ponudnikom. 
 
Pripravil: Boštjan Kravos 
 
 
 



- Odgovor na vprašanje g. Alojza Klemenčiča  glede Fructala, glede kanalizacije v zaselku 
Griže v Stomažu, glede pobude za identifikacijske tablice za uslužbence OA, glede 
primernosti oblek uslužbencev OA in glede dogovora s stečajnim upraviteljem Primorja 
glede gradnje nove šole 
 
Pismo o nameri – Fructal 
Odgovor bo podan naknadno. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
Kanalizacija v zaselku Griže v Stomažu 
Odvodnja meteorne in fekalne kanalizacije Iz zaselka Griže v Stomažu poteka preko odprtega 
odvodnega kanala v dolžini cca 200 m v bližnji potok Skrivšek. Odprt kanal je izveden kot 
kamnito betonska kanaleta in poteka v brežini po privat parcelah  v ravni liniji v potok. Kanaleta 
ni vzdrževana, je zaraščena z grmovjem in zapolnjena z nanosom, tako da se voda ob deževju 
prosto razliva po brežini. Menimo, da bi bilo potrebno kot prvo očistiti kanal v liniji kanalete in 
ugotoviti njegovo funkcionalnost. Za ta dela bo pridobljena ponudba in izvedba. Investicija v 
izvedbo cevne kanalizacije na mestu zdajšnje kanalete pa zahteva večje stroške, obenem pa bo 
potrebno to kanalizacijo uskladiti s projekti celovite ureditve fekalne kanalizacije za vas Stomaž, 
ki pa še ni v planu.  
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
Identifikacijske tablice 
Zakon predpisuje identifikacijo javnih uslužbencev občine le v primeru, ko ti izvajajo naloge 
kaznovalne narave, kot npr. občinski redar in inšpektor, ki se morata izkazovati s službeno 
izkaznico, ker represivno posegata v pravice občanov. V vseh ostalih primerih pa zakon za 
občinske javne uslužbence ne določa, da bi morali pri delu na terenu nositi kakršnekoli 
identifikacijske znake. 
Če bi bila identifikacija na terenu potrebna, se uslužbenec lahko identificira z osebno vizitko, ki 
jo ima kot uslužbenec občine. Sploh pa gre v večini primerov za dogovorjene sestanke s 
strankami, kjer je že vnaprej znano, kdo in zakaj bo udeležen. Do vaščanov, ki niso stranke 
postopka, pa uslužbenec nima dolžnosti, da bi se jim moral sam od sebe identificirati. Večinoma 
pa je o delih javne narave na območju krajevne skupnosti obveščen svet krajevne skupnosti. 
Zato menimo, da ni potrebe, da bi občinski uslužbenci morali na terenu nositi identifikacijske 
tablice. 
 
Pripravila: Zlata Čibej 
 
Primernost oblačenja uslužbencev Občine Ajdovščina 
Sklepam, da se pripomba in zahteva Alojza Klemenčiča, da javni uslužbenec ne more biti v 
natikačih, kratkih hlačah in majici, nanaša na javnega uslužbenca v Dvorani prve slovenske 
vlade, predvsem zato, ker je v določenem primeru nosil majico z rdečo zvezdo. Reagiral sem 
tako, da sem temu uslužbencu dal navodilo, da se, ko servisira najemnike dvorane, prilagodi s 
svojo obleko tako, da pri njih ne bo vzbujal nasprotovanja. 
 
Pripravil: župan Marjan Poljšak 
 
Gradnja nova šole – sestanek z stečajnim upraviteljem Primorja d.d. 
Na sestanku s stečajnim upraviteljem je bil iznesen predlog z njegove strani, da bi investicijo 
realizirali na način prenosa le te na podizvajalca Stavbenik d.d. Občina Ajdovščina je v zvezi s 
tem zaprosila Ministrstvo za finance za pravno mnenje ali je tak postopek mogoč ter dobila 
jasen odgovor, da prenos pogodbe na podizvajalca ni skladen z zakonodajo. Trenutno se 
preverja še možnost prenosa investicije na drugega najugodnejšega izvajalca. Za izbiro 
izvajalca bomo, kakor kaže, morali ponoviti javno naročilo. V zvezi s tem se intenzivno 
preverjajo popisi in PZI ter pripravlja razpisna dokumentacija. 
Pripravil: J. Furlan. 



- Odgovor na vprašanje g. Josipa Troha  glede uporabe začasne deponije Slanega blata 
na letališču 
Deponija slano blato leži na zemljiščih, ki so v lasti Ministrstva za obrambo, hkrati pa je to 
območje zajeto v območje državnega lokacijskega načrta, za katerega je odgovorno Ministrstvo 
za kmetijstvo in okolje. V zvezi z koriščenjem teh površin sta bili na Občino naslovljeni 2 vlogi, ki 
jih bomo poizkusili skupaj s omenjenima ministrstvoma rešiti v korist kmetovalcev. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- Odgovor na vprašanje g. Mitja Tripkovića  glede ureditve prehoda za pešce za naselje 
Trnuljčica 
V začetku leta so predstavniki stanovanjske soseske predlagali postavitev hitrostnih ovir, na 
ulici IV. Prekomorske, ter se pritoževali nad nepreglednostjo uvoza in izvoza iz soseske. Po 
ogledu terena smo se dogovorili, da se ob uvozu v sosesko postavi prometno ogledalo 
(ogledalo je že postavljeno), na preglednem delu pa zariše prehod za pešce, saj so hitrostne 
ovire postavljene 250 metrov v smeri PC Pale. Pogoj za postavitev prehoda za pešce pa je 
ureditev izteka, saj bi se ta končal v zidu ob stanovanjski soseski. Ker je zid in zemljišče v lasti 
stanovalcev, smo se dogovorili, da sami izvedejo klančino za invalidske vozičke in uredijo iztek. 
Ker stanovalci tega še niso izvedli, tudi zaris prehoda za pešce ni možen. 
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
- Odgovor na vprašanje g. Angela Vidmarja  glede ramp in verig po dvoriščih in glede 
videonadzora po vaseh in občini 
 
Rampe in verige po dvoriščih 
Občinska uprava Občine Ajdovščina daje lastnikom zasebnih parcel skladno z Zakonom o 
graditvi objektov (Ur. list RS, št. 102/04 – UPB, 14/05 - popr., 92/05, 93/05, 111/05 Odl. US, 
120/06 Odl. US, 126/07, 57/09 Skl. US, 108/09, 61/10, 20/11, 57/12), Odlokom o prostorskih 
ureditvenih pogojih za Občino Ajdovščina - Ur.gl.št. 1/98, Ur.l. RS, št. 92/05, 108/06, 45/08, 
19/09, 9/11, 100/11 in 14/12 in Odlokom o občinskih cestah v Občini Ajdovščina (Ur. list št. 
20/01, 79/03, 26/04, 17/09) soglasja k graditvi nezahtevnih in enostavnih objektov, med katere 
pa rampe in verige ne sodijo, zato zanje ni potrebno pridobiti soglasja. V kolikor pa so je z 
rampo ali verigo zaprta pot ali parcela, ki je v lasti Občine Ajdovščina ali javno dobroso te rampe 
in verige postavljene v nasprotju z zakonodajo in bi jih morala občinski redar in občinski 
inšpektor za ceste odstraniti. 
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
Videonadzor po vaseh in občini 
V letu 2007 je Občina Ajdovščina postavila prvi videonadzor na javni površini in sicer na 
Lavričevem trgu. Videonadzor je bil uveden zaradi zagotovitve javnega reda in miru ter zaradi 
zaščite varnosti ljudi in premoženja (na Lavričevem trgu je prihajalo do kaljenja nočnega miru, 
onesnaževanja in celo vandalizma). Sklep o uvedbi videonadzora je sprejel Občinski svet na 6. 
seji 26.4.2007. Ker je obstajala verjetnost, da bo zaradi zagotovitve javnega reda in miru ter 
zaradi zaščite varnosti ljudi in premoženja, potrebno in upravičeno uvesti videonadzor tudi na 
drugih občinskih javnih površinah ali občinskih objektih, ki so javno dostopni, je v navedenem 
sklepu Občinski svet za uvedbo videonadzora na javnih površinah in objektih pooblastil župana 
Občine Ajdovščina in direktorje zavodov ali javnih podjetij, ki upravljajo s posameznimi objekti.  
Pogoje uvedbe in izvajanja videonadzora ureja Zakon o varstvu osebnih podatkov. Pri uvedbi in 
izvajanju videonadzora je potrebno zagotoviti zakonito in pravilno obdelavo osebnih podatkov, 
ki nastajajo z izvajanjem videonadzora. Varstvo osebnih podatkov je ustavna kategorija, poseg 
vanjo pa dopusten samo zaradi varovanja drugih ustavnih pravic (pravice do varnosti in 
zasebne lastnine) in ob zagotavljanju sorazmernosti.  
Občina Ajdovščina ima sprejete sklepe o uvedbi videonadzora na naslednjih lokacijah: 
Lavričevem trgu, na pomožnem nogometnem igrišču na Policah, v športnem parku Pale, delu 
Gregorčičeve ulice, otroškem igrišču v Vipavskem Križu, v občinski stavbi in na parkirišču za 



občinsko stavbo. Kamere za izvajanje videonadzora so montirane tako, da je sistem zavarovan 
pred dostopom nepooblaščenih oseb. Videonadzor območij se izvaja 24 ur, vse dni v tednu ter 
tako, da se ne snema notranjosti stanovanjskih stavb, niti vhodov vanje. Zbirka osebnih 
podatkov, ki nastaja na podlagi videonadzora vsebuje sliko posameznika, datum in čas vstopa 
ali izstopa iz nadzorovanega območja, ter čas zadrževanja na nadzorovanem območju. 
Posnetki se hranijo 168 ur od nastanka, nakar se avtomatsko brišejo. Ker videonadzor izvaja 
Občina Ajdovščina, se posnetki hranijo na ustrezno zavarovanem računalniškem disku na 
sedežu Občine Ajdovščina oziroma v pomnilniku v sami kameri. Obvestila o videonadzoru so 
montirana tako, da je vsakemu posamezniku omogočeno, da se seznani z izvajanjem 
videonadzora najkasneje, ko se nad njim  začne izvajati videonadzor. Obvestilne table 
vsebujejo vse sestavine, ki so predpisane po Zakonu o varovanju osebnih podatkov. Montažo in 
vzdrževanje videonadzornega sistema izvaja dobavitelj opreme, pooblaščeni servis, 
organizacija ali posameznik, ki z Občino Ajdovščina sklene ustrezno pogodbo. Obdelovanje 
osebnih podatkov, ki nastajajo s snemanjem in shranjevanjem posnetkov se izvaja skladno z 
Navodilom o vodenju in zavarovanju osebnih podatkov št. 071-01/2007 z dne 11.01.2007, ki 
določa organizacijske, tehnične in logično tehnične ukrepe za zavarovanje osebnih podatkov na 
Občini Ajdovščina (interni predpis, ki ga je sprejel župan Občine Ajdovščina in se nanaša na 
vodenje zbirk osebnih podatkov, katerih upravljavka je Občina Ajdovščina). Navodilo določa tudi 
osebe, ki so odgovorne za evidenco videonadzornih sistemov ter osebe, ki lahko zaradi narave 
njihovega dela obdelujejo podatke v tej evidenci.  
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
- Odgovor na vprašanje g. Matjaža Bajca  glede prilagoditve košarkaških košev v OŠ 
Šturje 
Z Osnovno šolo Šturje smo dogovorjeni, da se bo stare koše odprodalo in zamenjalo za koše, ki 
jih je možno nastavljati po višini. Razliko sredstev bomo poskušali zagotoviti iz proračuna 
občine.  
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
- Odgovor na vprašanje ga. Sonje Žgavc glede ureditve okolice pred gostilno Ave 
Okolica pred bifejem Ave je občinsko zemljišče, ki ga je imel v najemu LOGOS d.o.o. V tem letu 
je bil že večkrat opozorjen zaradi neplačila najemnine, zato smo mu 10.9.2012 pisno odpovedali 
pogodbo in mu naložili, da najemni prostor vzpostavi v prvotno stanje. V kolikor tega ne bo storil 
sam, bomo ureditev naročili Komunalno stanovanjski družbi na njegove stroške.  
 
Pripravila: Alenka Č. Kobol ali Vida Šuštar 
 
- Odgovor na vprašanje g. Valentina Krtelja glede prebarvanja kandelabrov na 
Lavričevem trgu in glede pospešitve izgradnje ekološkega otoka pri OŠ Danila Lokarja 
 
Prebarvanje kandelabrov 
V sklopu energetske prenove javne razsvetljave bomo z upravljalcem KSD opravili v mesecu 
septembru ogled vseh svetilk ter se dogovorili o predhodni menjavi kandelabrov in konzol, na 
katere so sedaj pritrjene svetilke. Za svetilke na Lavričevem trgu pred bivšim lokalom Ave in 
centralno svetilko je predvideno brušenje in barvanje kandelabrov ter namestitev novih svetik.  
 
Pripravila: Alenka Č. Kobol 
 
Izgradnja ekološkega otoka pri OŠ Danila Lokarja 
Za izgradnjo ekološkega otoka smo zaprosili Zavod za varstvo kulturne dediščine za izdajo 
projektnih pogojev. Kot običajno po bo potrebno opraviti potrebne arheološke raziskave terena. 
Šele po izdanem poročilu in soglasju ZVKD bomo lahko pričeli z izradnjo eko otoka, kar bo 
predvidoma v začetku naslednjega leta. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  



 
- Odgovor na vprašanje ga. Neve Božič Lozar glede problema prostorske stiske Pilonove 
galerije 
Dodatni prostori za Pilonovo galerijo se bodo zagotovili z odkupom sosednje stavbe in sicer 
bodisi »Križajeve« stavbe, bodisi z odkupom »stare pekarne«. Pogovori tečejo z obema 
lastnikoma, nakup načrtujemo realizirati še v tem letu. 
 
Pripravil: Janez Furlan 
 
- Odgovor na vprašanje g. Kazimirja Čebrona glede datuma pričetka gradnje ekoloških 
otokov na Brjah in glede rušitve oz. prodaje hiš pod viaduktom v Vrtovinu  
 
Datum pričetka gradnje ekoloških otokov na Brjah 
Trenutno urejamo najemne pogodbe z lastniki zemljišč, na katerih že stojijo kontejnerji. S 
Komunalno stanovanjsko družbo je podpisana pogodba za izgradnjo ekološkega otoka pri 
pokopališču na Brjah. Za ostale lokacije pa se še dogovarjamo z lastniki zemljišč. Po sklenitvi 
kupoprodajnih pogodb se bodo dela za izgradnjo eko otoka lahko pričela skladno s finančnimi 
viri, ki so zagotovljeni v vsakoletnih proračunih. 
 
Pripravila: Alenka Č. Kobol 
 
Rušitve oz. prodaja hiš pod viaduktom v Vrtovinu 
Lastnik objektov pod vijaduktom v Vrtovinu je bil DARS. DARS je v letošnjem poletju objavil 
javno dražbo za prodajo teh objektov ter objekte prodal,. Občina Ajdovščina se je v preteklosti 
sicer trudila omenjene objekte dobiti brezplačno, s čemer pa žal ni uspela.  
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- Odgovor na vprašanje g. Marijana Božiča glede postavitve ograje pri izviru Hublja, 
preden se zavije levo čez most  
V sklopu zamenjave ograje na mostu je bila predvidena tudi izravnava kamnite zložbe in 
postavitev mrežne ograje vzdolž urejenega počivališča na levi strani pred mostom pri izviru 
Hublja, le-ta se je v 37. tednu tudi izvedla. 
 
Pripravil: Boštjan Kravos 
 
- Odgovor na vprašanje ga. Nadje Ušaj Pregeljc glede nove prometne ureditve pred OŠ 
Šturje 
Izdelana je bila urbanistična študija območja Osnovne šole Šturje z novo prometno ureditvijo. 
Potrebno je zagotoviti sredstva za izvedbo v proračunu za leto 2013.  
 
Pripravila: Irena Raspor 
 
- Odgovor na vprašanje g. Josipa Troha glede kronološke izvedbe kanalizacijskih del v 
Lokavcu 
 
Projekt izgradnje kanalizacije Lokavec je potekal po naslednjem kronološkem zaporedju: 
� projektna dokumentacija je bila pripravljena v letih  2007 do 2009 
� v letih 2009 ter 2010 so se pridobivale služnostne pogodbe, zaradi težav s pridobivanjem 

potrebnih služnosti so se tras kanalizacije  v prvi fazi omejile na javno dobro 
� 5.10.2009 je bil potrjen IP za projekt Varovanje povodja reke Vipave – Kanalizacija Budanje, 

Ustje, Dolenje, Lokavec,  dne 24.12.2010 ter 25.11.2011  novelacije IP 
� gradbeno dovoljenje je bilo pridobljeno  15.4.2010 
� pogodba z izvajalcem del CPG je bila podpisana dne 12.4.2011 
� dne 4.5.2011 je bil izveden sestanek s krajani Lokavca, ki se ga je udeležilo 60 občanov. Na 

sestanku so bila podana vsa pojasnila tako glede izgradnje kanalizacije kot izgradnje 
kanalizacijskih priključkov 



� uporabno dovoljenje za objekt kanalizacije Lokavec je bilo pridobljeno dne  5.6.2012 
� potrjena vrednost je v novelaciji IP znašala po tekočih cenah 500.770,00 EUR, pogodbena 

vrednost del je za  Kanalizacijo  Lokavec znašala 465.716,38 EUR, končna obračunana 
vrednost del pa je znašala 442.515,54 del. Izvedena so bila vsa predvidena dela, razen 
prečkanje potoka Grajška na kanalu E v dolžini 25 m  za priključitev zaselka Kuši(z 
lastnikom se nismo uspeli dogovoriti za služnostno pogodbo) 

� dne  24.8.2012 je bil s strani nadzora ter investitorja opravljen kvalitativni pregled 
kanalizacije, podane so bile pripombe, ki jih mora izvajalec del še odpraviti 

� za izvedbo kanalizacijskih priključkov je bilo izvedeno javno naročilo, izbran je bil izvajalec 
del, priključki se bodo izvajali skladno s terminskim planom, ki je bil potrjen v novelaciji IP 
dne 25.11.2011 ter sprejetima proračunoma za leto 2012 ter 2013 

� do sedaj je bilo s strani občinske uprave na KSD posredovanih 95 pogodb  za hišne 
priključke, za  20 vlog pa so pogodbe še v pripravi 

� pripravljena je projektna dokumentacija za priključitev vseh objektov v naselju Lokavec, v 
teku so postopki za pridobivanje manjkajočih služnosti. Odprt problem je priključitev 
območja  Kuši, saj za nobeno varianto ne uspemo pridobiti soglasij lastnikov 
zemljišč. 

 
Pripravil: Peter Kete 
 
 
- Odgovor na vprašanje g. Ivana Krašna glede postavljenih ovir za umiritev prometa na 
Planini 
Hitrostne ovire na lokalni cesti LC 001 100 »Ajdovščina – Planina – Sp. Branica« pred hišno 
številko Planina 91 so izvedene v skladu z veljavno zakonodajo. Vozniki, kateri vozijo čez 
grbine se največkrat pritožujejo nad višino postavljenih ovir. Po tehnični specifikaciji za javne 
ceste Naprave in ukrepi za umirjanje prometa TSC 03.800:200 (Ur. list RS, št. 118-4955/2000), 
je višina hitrostnih ovir 0,12 m ne glede na omejitev hitrosti. Spreminja se samo dolžina dvižno-
spustne klančine. Omenjene klančine so izvedene za omejitev hitrosti do 30 km/h, kar je 
razvidno iz prometnih znakov, kateri so postavljeni pred prihodom do hitrostnih ovir. Za hitrosti 
do 30 km/h je možnost uporabe več zaporednih grbin dovoljena na razdalji večji od 50 m.  
Razdalja med omenjenima grbinama pa znaša več kot 80 m. Druga pritožba se je nanašala na 
postavitev vertikalne prometne signalizacije. Znaki za nevarnost se praviloma postavljajo od 
150 m do 250 m pred samo nevarnostjo, razen v naselju in nekaterih posebnih znakov 
("Andrejev križ", …). Ker so prometni znaki postavljeni znotraj naselja so postavljeni bliže, nikjer 
v zakonodaji pa ni navedena točna razdalja. Znake smo umestili med hitrostni oviri in obstoječi 
križišči. Prav tako je po Pravilniku o prometni signalizaciji in prometni opremi na javnih cestah 
(Ur.l. RS, št. 46/2000, 110/2006, 49/2008, 64/2008, 109/2010-ZCes-1) postavljena horizontalna 
ali talna signalizacija. 
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
 
Ajdovščina, 17.9.2012 
 
 
 
 
         ŽUPAN 
           Marjan POLJŠAK, l. r.  
 
 
 


